D) 安装示意Installation



① 把PP胶板一头安装在架子底部(胶板两面都可使用) Clip one side of the plastic background board on the bottom of the frame. (Two-sided)



② 如图,把胶板往下轻按,放 入铝架槽位上 Slightly press the plastic background board and insert the other side into the upper end



③ 静物台安装完成。 Installation of photo table is complete.



④ 安装魔术管可根据布光需要,调节位置。再固定好 Arrange and fix flexible arm holders on



(5) 魔术管可根据需要自由弯曲。 Flexible arm holder can be bent to different angle.



⑥ 如图,装上LED灯,锁紧。 安装完成。 Clip and lock the LED lights onto the holders. Installation

E) 使用注意事项 Attentions

- 1、使用产品时,请详细阅读产品说明书。
- 2、购买产品时,请注意查看配件是否齐全。
- 3、静物台PP胶板是塑胶制成,请勿在高温下使用。
- 4、静物台请保持干净以免影响拍摄效果。
- 5、使用完毕,请取出AAA电池。
- 1. Read the user manual before use.
- $2\mbox{,}$ Check if all parts and accessories are included when purchasing the product.
- 3. Do not use the plastic background board in high temperatures.
- 4. Maintain cleanliness of the photo table for best photographic results.
- 5. Rmove the batteries when not in use.

 $FM1307_SLPK_chinese_eng$

FALCONEYES

SLPK-2120LTV / SLPK-2200V

静物台说明书LED Photo Table Instruction



感谢您选购锐鹰公司的产品!

如欲了解更多相关产品的信息,请联系您当地的经销商或访问我们的 网页。使用产品之前,请先仔细阅读说明书。

Thank you for choosing products from Falcon Eyes.

To know more about our products, please contact local dealers or visit our website. Read the Instruction Manual carefully before using the product.

E-mail: info@falconeyes.com.hk

Website: www.falconeyes.com.hk

A) 产品概述 Product Feature

SLPK摄影系列专业静物台,铝合金框架,适用于拍摄静物摄影,是广告摄影里常用的工具。1、配合专业的LED光源,适合对照片有特殊要求的人群。

- 2、可以通过不同打光直接拍出具有简便背景或除白退底效果,省时省力。
- 3、解决阴影、反光斑点等问题;与摄影灯组成的拍摄系统形成拍摄的柔和光线,使拍摄出来的物品更真实,色彩更逼真。
- 4、优质塑胶面板一面磨砂面,一面光面半透明(使用磨砂面在上面可拍出无影效果,使用光面上面可拍出轻微倒影效果)可拍出两种效果。适合用途:适合静物拍摄和广告产品,效果值得推荐。

SLPK Series Profession Photo Table is widely adopted in commercial shooting. The aluminum frames construct with a two-sided plastic background board for still life photography.

- 1. With this complete kit set, user can set up a prefect lighting for photography easily.
- 2. In use with different lighting methods, removal of image background has never been that easy!
- 3. It eliminates shadows, reflections and color interference. The LED lights included create soft light for forming vivid images and true colors on the picture.
- 4. The frosted side of the plastic background board creates shadowless effects and the other side can create water reflection effects.

B) 产品套装及配件 Kit Set and Accessories



套装型号Kit Set Model	SLPK-2120LTV	SLPK-2200V
灯盘Light Panel	2xSLP-120LTV	2xSLP-200V
小静物台Photo Table	1x ST-0405S (40x50cm)	
魔术臂Flexible Arm Holder	2xVLHG-30 + CL-35FL2	
配件Accessories	2 x AC cable	
可选配件Optional Accessories	DC Power Pack	

C)灯具简介及技术参数Product Diagram and Specifications

SLP-200V只有一种供电方式 can be powered by AC-DC adaptor





DC电源插孔 DC power Jack

SLP-120LTV带有两种供电方式 can be powered by AC-DC adaptor or AAA batteries.



型号LED Panel Model No.	SLP-120LTV	SLP-200V
LED数量No. of LED Bulbs LED	120	200
色温Color Temperature	5500K-6000K	
功率Power Output	7.4W	12.4W
角度Reflecting Angle	53°	
功率输入Power Input	DC9V	
电池Battery	6 x AAA	N/A
调光Power Control	无级调光Variable	
净重(不包电池) Net Weight(without Battery)	210g	300g
配件Accessories Included	AC适配器AC-DC adaptor	
选购配件Optional Accessory	电池盒DC Power Pack (MV-AD1)	